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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 2. 

 

2024. gada 24. janvārī  

Ķekavas sēžu zāle.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace.  

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Auditore Viktorija Belova, 

Izglītības procesu atbalsta vadītājas Vera Kļaviņa, Ilze Lisovska,  Galvenais saimniecības 

vadītājs Aivars Balodis. 

 

Sēdē nepiedalās: Rihards Gorkšs.    

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par  izglītības iestāžu “Ķekavas Mūzikas skola” un “Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas 

skola”  interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksas un maksas pakalpojumu 

cenrādi;  

2. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu “Ķekavas Mākslas skola” un 

“Baldones Mākslas skola” interešu izglītības (pašapmaksas) grupu mācību maksas 

apstiprināšanu;  

3. Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības 

nolikums” ar 2024. gada 1. janvāri;  

4. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu;  

5. Informatīvs - Par ceturtā ceturkšņa finansējumu;  

6. Informatīvs - Vidējās izmaksas iestādēs norēķiniem 2024. gadā ar privāto izglītības 

iestādi;  

7. Informatīvs - Par papildus maršruta izveidi no Baložu vidusskolas. 

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 

 

 

 

mailto:novads@kekava.lv


2 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska. Informē par darba kārtības  jautājumiem.  

 

Jautājumu, debašu nav un I. Romanovska aicina darba kārtību apstiprināt balsojot. 

 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Elīna Rasnace, Ineta Romanovska), "Pret" 

– nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 24. janvāra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. Par  izglītības iestāžu “Ķekavas Mūzikas skola” un “Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas 

skola”  interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksas un maksas pakalpojumu cenrādi 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:01:23) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska. Ķekavas novada pašvaldībā 2023.gada 23.novembrī saņemts 

Ķekavas Mūzikas skolas direktores Daigas Ventnieces iesniegums “Par grozījumu veikšanu 

Ķekavas Mūzikas skolas interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksas un maksas 

pakalpojumu cenrādī no 01.01.2024, kurā lūgts veikt grozījumus Ķekavas Mūzikas skolas 

interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksas pakalpojumu cenrādī. Kā arī Ķekavas 

novada pašvaldībā 2024.gada 22.janvārī saņemts Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skolas 

direktores Diānas Virses iesniegums “Par grozījumu veikšanu Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas 

skolas interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksas un maksas pakalpojumu cenrādī no 

01.02.2024.”, kurā lūgts veikt grozījumus Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skolas interešu 

izglītības (pašapmaksas) mācību maksas pakalpojumu cenrādī. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Dace Cīrule, Ilze Lisovska, Ineta Romanovska, Andris 

Ceļmalnieks.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par  izglītības iestāžu “Ķekavas Mūzikas skola” un “Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas 

skola”  interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksas un maksas pakalpojumu 

cenrādi, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovsk, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 
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2. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu “Ķekavas Mākslas skola” un 

“Baldones Mākslas skola” interešu izglītības (pašapmaksas) grupu mācību maksas 

apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:09:06) 

 

Par jautājumu ziņo Ilze Lisovska. Ķekavas novada pašvaldībā 2024.gada 12.janvārī saņemts 

Ķekavas Mākslas skolas direktora Egila Štāla iesniegums “Par Ķekavas Mākslas skolas 

interešu izglītības (pašapmaksas) mācību maksām”, ar lūgumu apstiprināt Ķekavas Mākslas 

skolas interešu izglītības (pašapmaksas) grupu dalībnieka mēneša mācību maksu. Kā arī 

2024.gada 22.janvārī saņemts Baldones Mākslas skolas direktora Tālivalža Muzikanta 

iesniegums “Par vecāku līdzfinansējuma apmēra noteikšanu interešu izglītības grupām”, ar 

lūgumu apstiprināt Baldones Mākslas skolas interešu izglītības (pašapmaksas) grupu 

dalībnieka mēneša mācību maksu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Ilze Lisovska, Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks, 

Viktorija Belova.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu “Ķekavas Mākslas skola” un 

“Baldones Mākslas skola” interešu izglītības (pašapmaksas) grupu mācību maksas 

apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovsk, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

3. Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības 

nolikums” ar 2024. gada 1. janvāri 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:16:16) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. 2023.gada 19.decembrī ir pieņemti Ministru kabineta 

noteikumi Nr.813 “Grozījumi Ministru kabineta 2016. gada 5. jūlija noteikumos Nr. 445 

"Pedagogu darba samaksas noteikumi"”, līdz ar ko ir nepieciešams veikt grozījumus nolikumā, 

atbilstoši veiktajiem grozījumiem Ministru kabineta noteikumos. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks, Vera Kļaviņa, 

Viktorija Belova, Dace Cīrule.   

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu –  

Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības 

nolikums” ar 2024. gada 1. janvāri, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovsk, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

4. Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:21:00) 

 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule. Ar Ķekavas novada domes 2023.gada 20.decembra lēmumu) 

“Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu” ir izstrādāts Ķekavas novada pašvaldības iestādes 

“Ķekavas novada Sporta centrs” maksas pakalpojumu cenrādis.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Ineta Romanovska, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Jānis 

Zvaigzne, Viktorija Belova.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Papildināt un precizēt cenrādi ar Baldones sporta kompleksa izmaksu aprēķinu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

I. Romanovska aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada Sporta centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 
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5. Informatīvs - Par ceturtā ceturkšņa finansējumu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:39:20) 

 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule. Sniedz atskaiti par Vērtēšanas komisijas finansējuma sadalei 

Ķekavas novada sportistiem, ceturto ceturksni.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule.  

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

 

 

 

 

 

6. Informatīvs - Vidējās izmaksas iestādēs norēķiniem 2024. gadā ar privāto izglītības 

iestādi 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:43:10) 

 

Par jautājumu ziņo Vera Kļaviņa. Sniedz atskaiti par aprēķinu -  Vienam izglītojamam 

nepieciešamās vidējās izmaksas pirmsskolas izglītības programmā Ķekavas novada 

pašvaldības izglītības iestādēs norēķiniem 2024.gadā ar privāto izglītības iestādi.  

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 
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7. Informatīvs - Par papildus maršruta izveidi no Baložu vidusskolas 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:47:07) 

 

Par jautājumu ziņo Aivars Balodis. Ir plānots izveidot papildus maršrutu no Baložu 

vidusskolas. Izveidojot jaunus maršrutus, speciāli mazāko klašu skolēniem, skolēnu 

koncentrācija autobusa pieturā un autobusos samazināsies un kartība uzlabosies. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Aivars Balodis.   

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas–  

Atbalstīt maršruta izveidi, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska, Dace Cīrule), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 

 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.15:14 

 

 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 

 

   

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


